
لاریجانی: بخش کشاورزی را باید
از هـر جهـت مـورد تـوجه و حمـایت

قرار داد

[heading]رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان
اینکـه رکـن اصـلی اقتصـاد مقـاومتی برونگـرا
بـودن رشـد تولیـدات داخلـی اسـت، گفـت: بخـش
کشـاورزی را بایـد از هـر جهـت مـورد تـوجه و
حمایت قرار داد تا موجب افزایش راندمان این

[heading/].بخش و رقابتی شدن محصولات شود
به گزارش خبرگزاری دانشجویان ایران(ایسنا) منطقه قم، علی لاریجانی
روز چهارشنبه در همایش ملی اقتصاد مقاومتی، تعاون و کشاورزی در
بستر فرهنگ و مدیریت جهادی در قم، افزود: اگر حمایتها از روشهای
درستی برخوردار نباشد، تبدیل به انرژی مثبت برای صادرات و رقابت

پذیری نمی شود.

وی به ظرفیتها و دستاوردهای آینده اقتصاد مقاومتی برای نظام
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اسلامی اشاره کرد و ادامه داد: باید با توجه به تجربیات گذشته
اقتصاد مقاومتی را در کشور جدی بگیریم، رکن اصلی اقتصاد مقاومتی
رشد تولید داخلی کشور با نگاهی برونگرا است به همین علت به بخش

کشاورزی توجه ویژه داریم.

لاریجانی با تاکید بر اینکه کشورهای توسعهیافته از کشاورزی حمایت
میکنند، تصریح کرد: این حمایتها باید به شیوهای باشد که محصولات
را قابل رقابت کند و به انرژی مضاعفی برای صادرات کشور تبدیل

شود.

وی به اقدامات انجام شده در وزارت جهاد کشاورزی اشاره کرد و
افزود: با توجه به اقتصاد مقاومتی باید افزایش تولید، بهرهبرداری
بیشتر و نگاه بیرونگرا برای تقویت حوزه صادرات در کشاورزی مورد

توجه قرار گیرد.

نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه تلاشهای
بسیاری برای کاهش مصرف آب انجام شده است، اظهار کرد: نزدیک به ۸

میلیارد دلار برای استفاده بهینه از آبها در نظرگرفته شده است.

وی با اشاره به مشکلات آبرسانی به روستاها، گفت: مبلغی از بودجه
سال گذشته و حدود ۵۰۰ میلیون دلار از صندوق ذخیره ارزی برای

آبرسانی به روستاهایی که مشکل دارند، در نظر گرفته شده است.

نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی به مسائل بین کشور روسیه و
کشورهای غربی اشاره کرد و گفت: روسیه علاقه مند به تامین نیازهای
بخش کشاورزی از ایران بود که روند این کار به این دلیل که ایران

استانداردهایی را در تولید فرآورده رعایت نکرده بود، طول کشید.

لاریجانی با بیان اینکه اگر این استانداردها رعایت شود می توانیم
بازار جدیدی به اقتصاد خودمان اضافه کنیم، بیان کرد: عراق کشوری
بزرگی و علاقهمند به استفاده از محصولات ایران است و مشکلاتی در
ضوابط صادراتی و وارداتی بین ایران و عراق وجود دارد که قابل حل

بین دو دولت است.

وی با اشاره به اینکه آبیاری پرفشار باید مورد توجه کشاورزان و
مسئولان این عرصه قرار گیرد عنوان کرد: علاوه بر مبالغی که دولت در
این راستا در نظرگرفته، مجلس نیز هزار میلیارد دلار را به این امر

تخصیص داده است.



لاریجانی اضافه کرد: برای رقابت با قدرتهای اقتصادی دنیا باید
نفوذ اقتصادی خود را در کشورهای مختلف افزایش دهیم و این امر

نیازمند توسعه و گسترش فعالیتهای شرکتهای داخلی است.

وی با تاکید بر اینکه بسترهای مناسبی در جامعه اسلامی برای پیشبرد
اهداف حوزه کشاورزی وجود دارد، اظهار کرد: امیدواریم با مشارکت
اقشار مختلف جامعه اسلامی بتوانیم خواستههای اقتصاد مقاومتی را در

جامعه اجرایی کنیم.

وی همچنین بر راه اندازی شرکت های بزرگ و مهم تاکید کرد و گفت:
نگاه منظم، همه جانبه و نظاممند به بخش کشاورزی در درون اقتصاد
مقاومتی میتواند کمک کند و باید از این ظرفیت استفاده بهینه کرد.

لاریجانی با بیان اینکه رهبر معظم انقلاب بارها بر نگاه همه جانبه
به بخش کشاورزی تاکید کردهاند، ابراز امیدواری کرد: وزارت جهاد
کشاورزی از این فرصت استفاده کند و طراحی های به موقع انجام دهد.

وی در ادامه با اشاره به کاهش چشمگیر قیمت نفت، گفت: در کشور
عراق به دلیل تلاطمی که در قیمت نفت ایجاد شده، نگرانی وسیعی دیده
می شود و علت آن اتکای اقتصاد این کشور به قیمت نفت است که بر
حقوق و مزایای کارکنان تاثیر زیادی دارد و این نگرانی نیز بجاست.

رئیس مجلس تصریح کرد: ایران سالها دچار تحریم غرب بوده و چندین
برابر این کشور نیز جمعیت دارد، ولی هیچ وقت این دستپاچگی و

نگرانی بین مسئولان و ملت دیده نشد.

وی ادامه داد: دلیل این مساله به واحدهای تولیدی داخلی برمی گردد
که توانستند سرمایه ای برای کشور در راستای تامین نیازها به ویژه

در حوزه کشاورزی و صنعت فراهم کنند.

وی افزود: گرچه میتوانستیم بیشتر از این تلاش کنیم، ولی همین
مقدار باعث شد آرایشی در کشور و در سختترین شرایط فراهم شود که

سرمایه کمی نیست.


